
Nuorisotalot ovat osa 
Helsingin kaupungin nuorisoasiainkeskusta. 
Ne tarjoavat nuorille laadukasta ja 
mielekästä vapaa-ajan toimintaa. 
Kaupungin nuorisotoiminnassa tupakointi ja 
alkoholinkäyttö ovat kiellettyjä.

Mitä?

9–18-vuotiaille nuorille on nuorisotaloja 
ympäri kaupunkia. Nuorisotalolla 
nuoret voivat tavata ystäviään ja 
osallistua toimintaan, esimerkiksi kerhoihin, 
peleihin, retkille ja leireille. 
Nuorisotaloilla on töissä 
aikuisia koulutettuja nuoriso-ohjaajia.

Nuoret saavat itse suunnitella ja 
toteuttaa toimintaa nuorisotaloilla. 
Jotkut nuorisotalot ovat erikoistuneet 
tiettyihin harrastuksiin, esimerkiksi 
teatteriin, musiikkiin tai tanssiin. 
Nuorisotaloilla on myös taide- ja 
askarteluryhmiä. Joillakin nuorisotaloilla on 
myös erityisesti tytöille tai 
pojille tarkoitettua toimintaa.

Kenelle?

Nuorisoasiainkeskuksen toiminta on 
tarkoitettu kaikille Helsingissä asuville 
nuorille. Kun nuori on hankkinut jäsenkortin, 
hän voi osallistua toimintaan kaikissa 
Helsingin, Espoon, Vantaan ja 
Kauniaisten nuorisotaloissa. 
Nuorisotalojen jäsenkortti on ilmainen. 
Nuori voi hankkia jäsenkortin nuorisotalolta. 
Kortin saamiseen tarvitaan vanhempien 
suostumus. 

Vanhemmilta pyydetään yhteystietoja, jotta 
nuorisotalon työntekijät voivat 
olla tarvittaessa yhteydessä vanhempiin.

Yhteistyö vanhempien 
kanssa

Nuoriso-ohjaajat tekevät mielellään 
yhteistyötä nuorten vanhempien kanssa. 
Vanhemmat voivat tulla tutustumaan 
nuorisotalojen toimintaan, 
ja he voivat osallistua toimintaan 
vapaaehtoisina aikuisina. 
Nuorisoasiainkeskus kouluttaa 
vapaaehtoisia vanhempia.

Tervetuloa tutustumaan nuorisotaloon!

Tervetuloa nuorisotalolle!


